
Protokół nr LI/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 31 października 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1005 otworzył LI Sesję Rady Miejskiej w 

Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 

radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  sesji 

wraz z zaproszeniami na LI Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad LI Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad LI Sesji Rady Miejskiej: 

 
1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2023, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Poniec na rok 

podatkowy 2024, 

8. Podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów, określenia zasad ustalania i poboru opłaty oraz terminów płatności i 

wysokości stawki opłaty od posiadania psów oraz zwolnień od opłaty od posiadania 

psów, 



9. Podjęcie uchwał w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024 – 2028, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028. 

11. Podjęcie uchwały  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 
zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu w Gminie Poniec” na lata 2024-2028, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie, 

13. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miejskiej, 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

15. Wolne wnioski i zapytania, 

16. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Pkt. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 



Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/413/2023 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/414/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały wraz 

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 



Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/415/2023 

w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 7 Podjęcie uchwały  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Poniec na rok podatkowy 2024,  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 

 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/416/2023 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obliczenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Poniec na rok podatkowy 2024, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt.8 Podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów, określenia zasad ustalania i poboru opłaty oraz terminów płatności i wysokości stawki 

opłaty od posiadania psów oraz zwolnień od opłaty od posiadania psów. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 



Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/417/2023 

uchylającą uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, określenia zasad 

ustalania i poboru opłaty oraz terminów płatności i wysokości stawki opłaty od posiadania 

psów oraz zwolnień od opłaty od posiadania psów. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024 – 2028, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS o przedstawienie projektu uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/418/2023 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności w 

ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 

2028, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 



 

Pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS o przedstawienie projektu uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/419/2023 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.11 Podjęcie uchwały  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 
zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu w Gminie Poniec” na lata 2024-2028, 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS o przedstawienie projektu uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 



 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/420/2023 

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 
„Posiłek w szkole i w domu w Gminie Poniec” na lata 2024-2028, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.12. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie. 
 
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LI/421/2023 

w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 
wolontariacie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 
Pkt.13. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miejskiej, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  Statutu 

Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z L Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z L Sesji Rady 

Miejskiej.  

 

Pkt.14 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

 

Nie zgłoszono. 
 



Pkt.15. Wolne wnioski i zapytania 
 
Radny Stanisław Machowski powiedział, że jest reakcja Powiatu na interpelacje o drzewach – 

są zaznaczone do wycięcia, ale jest prośbą o szybką reakcję na ich wycięcie, ponieważ 

zagrażają pojazdom. 

 

Radny Mariusz Nowak poprosił o wycięcie krzewów i traw w rowie przy blokach w Dzięczynie. 

 

Radny Marcin Stróżyński poprosił o wycięcie świerku w pasie powiatowej drogi w Łęce Małej 

oraz o zmonitorowanie metalowych barierek na zakręcie Maciejewo/Łęka Mała, ponieważ 

zostały naruszone przez kolizję drogową. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w LI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1135 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
Jagoda Klimasz        Jerzy  Kusz 
                 

 

 


